
 

 
 
 

                                                                                         Zagorje ob Savi, 24. 9. 2020 
 

Zapisnik 1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2020/2021 
 

 
Sestanek je bil v torek, 24. 9. 2020, ob 17.30 uri v veznem hodniku. Prisotnih je bilo 26 
predstavnikov staršev, 1 član odsoten. 
 
Ostali prisotni: ravnateljica Nataša Grošelj, pomočnik ravnateljice Bronislav Urbanija, Manca 
Pišek – vodja podružnične šole Šentlambert, svetovalna delavka Bojana Slekovec, vodja 
šolske prehrane Katja Kos in tajnica Marjana Jerman. 
  
Ravnateljica je prisotne pozdravila in ugotovila, da je svet sklepčen.  
 
Sprva je predstavila pravne podlage delovanja in pristojnosti sveta staršev. Nato je ravnateljica 
prebrala dnevni red in povedala, da je pri prvi točki dnevnega reda potrebno potrditi samo 
zadnji zapisnik korespondenčne seje, saj sta bila zapisnika redne seje, z dne 24. 9. 2019, in 
korespondenčne seje, sklicane 27. 9. 2019, že potrjena po korespondenčni seji, sklicani 21. 5. 
2020. Prisotni so se z dnevnim redom strinjali.  
 
 
Sestanek je nato potekal po predlaganem dnevnem redu: 
 

1. Potrditev zapisnika korespondenčne seje organa. 
2. Imenovanje predsednika in namestnika sveta staršev. 
3. Poročilo o donatorskem skladu. 
4. Predstavitev in soglasje k Zaključnem poročilu za šolsko leto 2019/2020 (gradivo 

poslano po e-pošti). 
5. Predstavitev in soglasje k Letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2020/2021 

(gradivo poslano po e-pošti). 
6. Imenovanje predstavnikov staršev v Svet zavoda. 
7. Mnenja, vprašanja in pobude staršev. 
8. Razno. 

 
Sklep 1: Člani Sveta staršev so potrdili dnevni red. 
 
K 1. 
Ravnateljica je prešla je k 1. točki dnevnega reda. Prebrala je zapisnik korespondenčne seje 
Sveta staršev, sklicane 21. 5. 2020. 
 
Prisotni niso imeli pripomb na zapisnik. 
 
Sklep 2: Svet staršev potrjuje zapisnik zadnje korespondenčne seje Sveta staršev, 
sklicane 21. 5. 2020. 
 
K 2. 
Ravnateljica je prisotne vprašala, ali želijo javno ali tajno glasovati o imenovanju predsednika 
in namestnika organa. Soglasno so se odločili za javno glasovanje.  
 
Člani so soglasno potrdili za predsednico sveta staršev go. Emanuelo Škalonja, za namestnika 
pa g. Boruta Tomažiča. 

Osnovna šola Toneta Okrogarja 

Šolska ulica 1 

1410 Zagorje ob Savi 



 
Sklep 3: Svet staršev je soglasno odločil, da se izvede javno glasovanje o predsedniku 
sveta staršev in njegovem namestniku. 
  
Sklep 4: Svet staršev je za obdobje enega leta soglasno imenoval predsednico sveta 
staršev, in sicer gospo Emanuelo Škalonja, za namestnika pa gospoda Boruta 
Tomažiča. 
 
Ga. Emanuela Škalonja se je zahvalila za izraženo zaupanje in prevzela vodenje seje.  
 
 
K 3. 
Predsednica je predala besedo skrbnici UO šolskega sklada, ge. Bojani Slekovec. Skrbnica 
UO šolskega sklada je predstavila delovanje sklada, zbiranje in porabo sredstev. Poročilo o 
delu šolskega sklada je priloga zapisnika.  
 
Predsednica sklada je nato povedala, da je članom UO šolskega sklada potekel mandat, zato 
je potrebno predlagati nove 4 predstavnike staršev v organ. Starši so predlagali naslednje 
člane: Klaro Čebin Pavlič, Andrejo Pikel, Tadeja Uleta in Mojco Žugič Perić. 
 
K 4. 
Ravnateljica je predstavila Zaključno poročilo za šolsko leto 2019/2020  (članom sveta staršev 
je bilo gradivo poslano po e-pošti), ki je bilo zaradi COVID-a 19 drugačno. Poudarila je, da smo 
letos s 16. 3. 2020 zaradi korone zaprli šole in s 23. 3. 2020 uvedli pouk na daljavo. Vzpostavili 
smo spletno učilnico, ki je dostopna učencem in staršem. Ob ponedeljkih je ravnateljica imela 
sestanek z učitelji, kjer so se izobraževali in izmenjavali izkušnje ter znanje. Pohvalila je delo 
učiteljev, ki so na področju pouka na daljavo pokazali velik napredek. Vsa učna gradiva so se 
obešala v spletno učilnico. Gradiva je ravnateljica sproti pregledovala.  
 
Povedala je, da je bil spremenjen Pravilnik o preverjanju in ocenjevanju. Dovolj je bila 1 
pridobljena ocena. Povedala je, da je šolo obiskovalo 506 učencev. Učni uspeh na šoli je bil 
99,2 %. Negativen je bil 1 učenec v I. triadi in 3 učenci v III. triadi. Realizirani sta bili dve šoli v 
naravi, šola plavanja za četrtošolce pa se bo realizirala letos v oktobru. 
 
Ravnateljica je povedala, da imajo vsi zaposleni ustrezno izobrazbo. Na koncu se je dotaknila 
finančnega poročila.  
 
Na zaključno poročilo ni bilo pripomb. 
 
Nekaj staršev je pohvalilo delo učiteljev v času pouka na daljavo, še posebno so izpostavili 
delo učiteljice Nuške Konec. 
 
V okviru predstavitve zaključnega poročila je ravnateljica predstavila tudi Samoevalvacijsko 
poročilo (gradivo je bilo poslano članom po e-pošti), v katerem je šola evalvirala pouk na 
daljavo v preteklem šolskem letu, to je v šolskem letu 2019/2020. V poročilu, ki temelji tudi na 
izvedenih anketnih vprašalnikih, ki jih je šola med poukom na daljavo posredovala tako 
učencem kot staršem, ugotavlja, da je šola dobro organizirala pouk na daljavo glede na 
okoliščine. Večina otrok je bila aktivnih in večina ciljev se je realizirala. 
 
G. Mojmirja Pirnovarja je zanimalo, kako oziroma ali se bo snov, ki v lanskem šolskem letu ni 
bila predelana, obravnavala v letošnjem šolskem letu. 
 
Ravnateljica je povedala, da je v učnih načrtih jasno zapisano, katera snov se v preteklem 
šolskem letu ni obravnavala in se bo po presoji učiteljev obravnavala v tem šolskem letu. Med 
oddelki in razredi so si učitelji izmenjali informacije, katera snov je bila predelana in katera se 
bo prenesla v letošnje šolsko leto. 



 
Nadalje ga je zanimalo, kaj bo z učenci, ki snovi niso razumeli oz. ali se bo tem učencem na 
kakšen način pomagalo. 
 
Ravnateljica je odgovorila, da bo razlaga snovi za preteklo šolsko leto dostopna v okolju 
Microsoft Teams. Poleg tega imajo učenci (tako slabši kot boljši) možnost obiskovanja 
dopolnilnega pouka.  
Bronislav Urbanija je dodal, da imajo učenci vsak teden možnost obiska govorilnih ur pri 
vsakem učitelju.  
 
Gospod Pirnovar je predlagal, da šola z možnostjo dopolnilnega pouka in govorilnih ur za 
učence z dopisom seznani vse starše. 
 
Eden od staršev je bil mnenja, da je pozitivna stran korone, da so učitelji prevetrili učne načrte.  
 
Ravnateljica je povedala, da se na šoli izvaja formativno spremljanje učenčevega napredka, ki 
se bo nadaljevalo tudi v letošnjem šolskem letu.  
 
Starši so povedali, da so otroci pogrešali neposredni stik z učiteljem. Ravnateljica je povedala, 
da so nekateri učitelji z učenci imeli in imajo stik preko videokonferenc. Z zelo dobro pa se je 
pokazala tudi posneta razlaga. 
 
Gospa Žujič Perić je povedala, da ji videokonference niso všeč, saj posegajo v osebni čas 
družine.  
 
Ravnateljica je na koncu dodala, da tako ministrstvo za šolstvo kot tudi ravnatelji menijo, da je 
zapiranje šol zadnji ukrep, saj šole po njenem mnenju niso žarišče okužb. Trenutno šola deluje 
po modelu B, kjer so učenci po oddelkih ločeni med seboj. Oddelek je ves čas v enem razredu. 
Za vstop v šolo imamo 6 vhodov, tako bomo, če bo potrebno, šolo lahko zapirali sektorsko. 
  
 
Sklep 5: Svet staršev daje soglasje k Zaključnem poročilu za šolsko leto 2019/2020. 
 
K 5. 
Gradivo LDN je bilo posredovano članom po e-pošti. Poleg rednega programa bomo letos 
poskušali izpeljati tudi nadstandardni program.  
 
Ravnateljica je prisotne seznanila z dejstvom, da je bil popis šole za obnovitev elektro- in 
vodovodnih inštalacij opravljen in posredovan na občino. Zgradba je stara in potrebna je 
celotna menjava elektro- in vodovodnih inštalacij. Zaenkrat ne zaznavamo težav z naslova 
nevarnosti na omenjenih inštalacijah.  
 
Pri tej točki je povedala, da smo dobili pohištvo podjetja SVEA, s katerim smo opremili zbornico 
na razredni stopnji matične šole in podružnico v Kisovcu, zamenjali pohištvo v računovodstvu, 
svetovalni službi ... 
 
Postavljeno je bilo vprašanje glede sanacije telovadnice. 
 
Ravnateljica je razložila, da bo do konca meseca septembra 2020 objavljen razpis za sanacijo 
telovadnice. Dodala je, da bo zaključek del le-te v juliju 2021. Telovadnica se sanira, »lušči« 
do 3. faze. Obnovijo se garderobe, sanitarije, kabinet učiteljev, kupi se nova športna oprema. 
Pri obnovi se gaberiti stavbe ne bodo povečali. Povedala je, da šola potrebuje telovadnico za 
potrebe našega pouka. Projekt obnove šole je razdeljen na faze (korake). Ustanoviteljica je za 
drugi teden sklicala sestanek, na katerem se bodo dogovorili, kako nadaljevati z obnovo šole. 
 
Enega od staršev je zanimalo, kako bo s popoldanskimi najemi telovadnice. 



 
Ravnateljica je povedala, da je bil v lanskem letu sprejet nov Zakon o športu, ki je prinesel 
nekaj novosti oz. sprememb.  
 
Ustanoviteljica šole s telovadnico je občina in hkrati tudi njena lastnica. Z naslednjim letom 
bomo morali določene pristojnosti upravljanja športnih objektov predati Zavodu za šport. Le-ta 
bo skrbel za uporabnike, ki so sofinancirani s strani letnega programa športa, ostali (tržni) 
uporabniki telovadnice ostajajo naši. 
 
Sklep 6: Svet staršev daje soglasje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 
2020/2021. 
 
K. 6 
Predsednica je prisotne seznanila, da se bo članom sveta staršev v svetu zavoda iztekel 4-
letni mandat, zato je potrebno imenovati nove tri člane v svet zavoda. Najprej je prisotne 
vprašala, ali želijo, da je glasovanje javno ali tajno. Prisotni člani sveta staršev so soglasno 
sprejeli sklep, da bodo volitve predstavnikov staršev javne. 
 
Na podlagi 46. in 47. člena Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (Ur. l. 
št. 16/07 UPB5, 36/08, 58/09, 64/09-pop., 65/09-pop., 20/11, 42/12 ZUJF, 57/12,-ZPCP-2D, 
47/15, 46/16, 49-16-pop., 25/17-ZVaj) je Svet staršev s 26. glasovi izvolil tri predstavnike  
staršev v Svet zavoda. Izvoljeni predstavniki staršev so: Klara Čebin Pavlič (predstavnica 2. 
c-razreda), Dušan Robert Tajnik (predstavnik 3. d/4. d-razreda), Jure Eranovič (predstavnik 
9.b-razreda).  
 
Sklep 7: Člani Sveta staršev so bili soglasni, da izvedejo javne volitve predstavnikov 
staršev v Svet zavoda. 
 
Sklep 8: Svet staršev je z javnim glasovanjem in soglasno izvolil Klaro Čebin Pavlič 
(predstavnico 2. c-razreda), Dušana Roberta Tajnika (predstavnika 3. d/4. d-razreda), 
Jureta Eranoviča (predstavnika 9. b-razreda) za predstavnike staršev v Svet šole za 
obdobje 4-letnega mandata, mandat je vezan na status otroka šole. 
 
 
K 7. in K 8. 
Starši so na zadnji redni seji želeli, da se naslednje redne seje udeleži tudi vodja šolske 
prehrane, da jim bo lahko odgovorila na vprašanja glede prehrane. Nekateri starši namreč 
menijo, da je kombinacija malic čudna in da npr. čokoladne blazinice ne spadajo med zdrava 
živila.  
 
Vodja je povedala, da šola naroča Pečjakove čokoladne blazinice, ki imajo certifikat zdravega 
živila, na jedilniku so redko.  
 
Pri malicah je veliko vračanja hrane v kuhinjo, zato je bil podan predlog, da bi se otrokom 
dajala hrana (npr. kruh), katerega radi jedo. 
 
Ravnateljica in vodja šolske prehrane sta povedali, da se mora šola ravnati po smernicah 
zdrave prehrane in tako so tudi sestavljeni jedilniki za malice. Malica se ne more prilagajati 
vsakemu otroku posebej. 
 
Predstavnik 2. a-razreda je dejal, da nekateri starši pravijo, da otroci dobijo na krožnik mrzlo 
kosilo. 
 
Vodja šolske prehrane je povedala, da se temperatura hrane meri, ko hrano dobimo iz 
centralne kuhinje in pred vsakim deljenjem obrokov. Temperatura je ustrezna.  
 



Svetovalna delavka, ki je vsak dan dežurna pri kosilih, je povedala, da se otroci pri jedi radi 
zagovorijo, klepetajo in pozabijo, da so prišli na kosilo. Sama jih mora večkrat opomniti, da naj 
jedo. 
 
Vodja prehrane je dodala, da so imeli v lanskem šolskem letu dva sestanka na temo prehrana. 
Prvi je potekal na naši šoli, prisotne so bile ravnateljice vseh treh zagorskih osnovnih šol in 
vodji šolske prehrane. Na drugem sestanku pa so bili prisotni predstavniki staršev vseh treh 
šol in vodji šolske prehrane. Želeli so uskladiti jedilnike, vendar so ugotovili, da je to glede na 
pogoje dela oz. število zaposlenih v kuhinji zelo težko.  
 
Prebrala je poročilo gospe Nade Brezovar, v katerem je bilo zapisano, da se iz jedilnika za 
kosila umakne lignje, kozice ... oz. da so na jedilniku kombinacije jedi, značilne za zasavski 
okoliš.  
 
Je pa v letošnjem letu zaradi koronavirusa posebna situacija, zato imamo prilagojen režim 
razdeljevanja malic in kosil.   
 
Predstavnika 6. razreda je zanimalo, ali obstaja poseben razlog, da učitelji matematike 
odhajajo. 
 
Ravnateljica je povedala, da je eden od njih dobil službo v kraju, kjer stanuje in drugi gradi hišo 
v kraju, kjer je prav tako dobil službo. Zanju že imamo ustrezni zamenjavi.  
 
Nekateri predstavniki staršev so delo nove učiteljice matematike Nuške Konec pohvalili, 
menijo, da ima fenomenalen način poučevanja.  
 
Tudi ravnateljica je delo učiteljice pohvalila, saj je v času poučevanja na daljavo pomagala tako 
učencem kot učiteljem pri delu v spletni učilnici.  
 
Gospo Janjo Arh je zanimalo, ali se bodo učenci v času slabega vremena obuvali v copate. 
Ravnateljica je povedala, da poteka pouk po modelu B, kjer so učenci v eni učilnici od začetka 
do konca pouka. Šola je razvejana in zato imamo lahko 6 vhodov. Če ima kdo probleme glede 
preobuvanja v copate, se lahko preobuje. Učenci razredne stopnje bodo lahko čevlje shranili 
v garderobne omarice, za učence predmetne stopnje pa se bomo morali še dogovoriti, kje 
bodo puščali obutev. 
 
Do sedaj šolske telovadnice nismo uporabljali za pouk športa, saj so učenci pouk športa izvajali 
na prostem. Pred menjavo enega oddelka za drugim je potrebno prostor razkužiti in prezračiti.  
Pri tem je povedala, da so se vsi zagorski ravnatelji skupaj z občino in direktorico Zavoda za 
šport Zagorje odločili, da bodo odprli vrata telovadnice za zunanje uporabnike.  
 
Predstavnico enega od 5. razredov je zanimalo, kdaj otroka poslati v šolo, saj vsak izcedek iz 
nosu ni okužba s covid-19. Razredničarka je otroku, ki je bil prehlajen rekla, naj v razredu nosi 
masko.  
 
Ravnateljica je bila mnenja, da če otroci v šolo prihajajo zdravi, si redno umivajo roke, potem 
je majhna verjetnost, da pride do okužbe. Prehlajen otrok naj ostane doma. Sama težko pove, 
kdaj otroka, ki je prehlajen poslati v šolo, saj ni zdravnik. Starši se naj držijo navodil svojega 
osebnega zdravnika.  
 
Gospod Pirnovar je povedal, da smo starši zgled svojim otrokom. 
 
Predstavnika 2. b-razreda je zanimalo, ali učenci izven učilnice (hodnik, WC, odhod na kosilo) 
nosijo maske, glede na to, da v šolo prihajajo z masko, ob odhodu domov iz šole pa jih nimajo 
nameščenih. 



Ravnateljica je odgovorila, da morajo učenci pri vstopu v šolo in pri prečkanju skupnih 

prostorov nositi maske.  

Prav tako je prenesel vprašanje staršev 2. b-razreda, in sicer, kam se morajo starši vozačev 
obrniti za ureditev avtobusnega postajališča z nadstreškom za postanek avtobusa proti 
Čolniščam.  
 
Starši so menili, da je na avtobusih gneča, vsi otroci na avtobusu ne morejo sedeti, nekateri 
stojijo.  
Ravnateljica je povedala, da je pri ponovnem odprtju šol poklicala prevoznika Nomago in se z 
njim dogovorila, da smo imeli namesto enega avtobusa v tem času dva.  
 
Gospa Škalonja je povedala, da otroci včasih nočejo sedeti na prostem sedežu, ker zraven 
njih ne sedi prijatelj, zato raje stojijo zraven svojega prijatelja. Vozniki jih morajo opozarjati, naj 
se usedejo na prost sedež. Starše je prosila, naj se o varnosti in vožnji z avtobusom pogovorijo 
s svojim otrokom. 
  
Starše je zanimalo tudi, na koga se morajo obrniti, če imajo otroci do prvega postajališča dva 
kilometra ali več. 
 
G. Bronislav Urbanija je povedal, da varnost na šolskih poteh obravnava Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. Povedal je, da se gospod Pavšek zelo prizadeva za ureditev 
razmer na postajališču v Čolniščah.  
 
Gospod Urbanija je obljubil, da se bo zavzel za ureditev razmer. 
 
Člani sveta staršev so zato sprejeli še zadnji sklep. 
 
SKLEP 9: Gospa Alenka Drobež bo oblikovala dopis staršev in ga posredovala šoli. Šola 
bo dopis posredovala Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
 
Gospa Emanuela Škalonja se je prisotnim zahvalila in zaključila sestanek.  

Seja se je zaključila ob 19.38. 
 
 
Zapisala:                                                                                       Predsednica sveta staršev: 
Marjana Jerman                                                                            Emanuela Škalonja     
 
 


